
PROTOKOLL nr 26 vid sammanträde med Djurgårdens Idrotts
förenings Överstyrelse 3.3.1958 på Djurgårdens 
Supporters Clubs lokal i Floras Kulle.

NÄRVARANDE: Åke Dunér, Karl-Erik Nordlund (§221-25) 
Gunnar Rinman, Stig Eckerbrant, Hilding Lövdahl, 
Ingvar Norén.

FÖRHINDRAD NÄRVARA: Karl Liliequist.

§ 226 
Ordföranden förklarade sammanträdet öppnat.

§ 227
Diskussion om föredragningslistan för årsmötet 12.3. Beslöts 

att i densamma icke medtaga stadgeenliga ”fastställande av anslag 
till styrelsens förfogande”, då en sådan punkt saknade verklighets

underlag.
§ 228

Från Boxningssektionen förelåg ett meddelande, att tävlingarna 
tillsammans med BK Örnen 24.1. lämnat ett netto av Kr. 3.108:- pr klubb.

§ 229
Beviljades brottningssektionen ett anslag på Kr. 200:- till SM 

i grekisk-romersk brottning den 14.-17.3.1958.
§ 230

Brottningssektionens ordförande, Lennart Öberg, anhöll om 
bidrag från föreningen för att kunna betala en tidigare inköpt damm
sugare till brottningslokalen. Då det konstaterades, att Djurgårdens 
Supporters Club lovat att skänka denna till sektionen, beslöts, att 
sektionen skulle kontakta Supporterklubben med anmodan att infria 
sitt löfte.

§ 231
Efter ett uppehåll för sammanträde med föreningens sektions

ledare (se separat protokoll) återtogs sammanträdet, varvid från sla
lomsektionen gm herrar Sven Nilsson och Erland Lison Almquist fram
fördes en anhållan om bidrag till SM i slalom 19.3.-21.3. Minimibehov 
Kr. 2.000:- Dunér redogjorde för den prekära ekonomiska situationen 
inom föreningen och anmodade sektionen att t.v. söka låna erforderligt 
belopp. Frågan skulle senare upptagas till förnyad prövning.

§ 232
Med anledning av att på sektionsledarnas möte upptagits frågan, 

varför Hammarbybacken icke utnyttjades mera rationellt, upptogs med
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Evert Nirling som skidsektionens representant diskussion om ev åt
gärder. Sedan Norén meddelat, att han skulle under veckoslutet resa 
till VM i Lahti, beslöts att Norén med ev biträde av Eckerbrant med 
Svenska Skidförbundets representanter där skulle upptaga frågan om 
möjlighet att efter Holmenkollen-tävlingarna 16.3. erhålla en del av 
de utländska VM-deltagarna till tävlingar i Hamraarbybacken förslagsvis 

23.5.1958.
§ 255

Med bordtennissektionens styrelse diskuterades sektionens 
ekonomiska läge. Den gångna säsongen hade kostat i runt tal Kr. 6.100:—, 
av detta belopp hade sektionen själv genom lotteri m.m. anskaffat 
Kr. 3.100:- och Kr. 3.000:- hade erhållits som anslag från Överstyrelsen. 
Då nästa säsong beräknades skola kosta c:a Kr. 7.000:- och Överstyrelsens 
ekonomiska läge icke möjliggjorde ett så stort anslag, beslöts att vid 
årsmötet den 12.3 anordna en insamling till sektionen. Sällskapet Gamla 
Djurgårdare skulle anmodas att vidtaga samma åtgärd på sitt årsmöte.

§ 234
Beviljades klubbmästaren på begäran ett anslag på kr.200:- till 

dansmusik vid årsmötet.

§ 235
Ordföranden förklarade sammanträdet avslutat.


